

Aksiyador bo‘lish va dividend olish endi uyingizdan chiqmasdan!

O‘zbekiston fond bozori yangi bosqichga chiqdi. Endi yirik kompaniyalarning hamkori bo‘lish va daromad ko‘rish uchun telefoningiz bo‘lsa kifoya.

Qanday qilib savdo qilish mumkin? Hozirda barcha jarayonlar onlayn! Quyidagi platformalar orqali aksiyalarni sotib olishingiz va sotishingiz mumkin: **Fondbozori.uz, GoInvest, Multicard.**

Dividendlar-chi? Eng katta yangilik — dividendlarni olish jarayoni maksimal darajada soddalashtirildi. Avvalgi ariza yozish va kutish vaqtlari o‘tib ketdi. **UZCSD** ilovasini yuklab oling va dividendlarni tezkor hamda qulay shaklda qabul qiling!

Xulosa: Davlatimiz tomonidan yaratilgan ushbu imkoniyatlar aholi daromadini oshirishga xizmat qilmoqda. O‘z kapitalingizni bugun shakllantirishni boshlang!

Как стать акционером и получать дивиденды в Узбекистане онлайн?

Развитие фондового рынка Узбекистана открывает новые возможности для приумножения личного капитала. Теперь инвестиции доступны каждому гражданину прямо в смартфоне.

Как начать торговать? Процесс покупки и продажи акций полностью цифровизирован. Вы можете свободно торговать на бирже через современные платформы: **Fondbozori.uz, GoInvest, Multicard.**

Упрощенное получение дивидендов. Раньше для получения дивидендов нужно было обращаться в компанию с заявлением. Теперь всё гораздо проще! С помощью приложения **UZCSD** (Центральный депозитарий) процесс получения прибыли стал автоматизированным, быстрым и прозрачным.

Почему это важно? Государство создает условия для повышения благосостояния населения через инструменты фондового рынка. Это ваш шанс создать источник пассивного дохода, инвестируя в крупнейшие предприятия страны.

How to become a shareholder and receive dividends in Uzbekistan online?

The development of the Uzbekistan stock market opens up new opportunities for increasing personal capital. Now investments are available to every citizen directly on their smartphone.

How to start trading? The process of buying and selling shares is completely digitalized. You can freely trade on the exchange through modern platforms: Fondbozori.uz, GoInvest, Multicard.

Simplified dividend receipt Previously, to receive dividends, you had to submit an application to the company. Now it's much easier! With the help of the **UZCSD** app, the process of receiving profits has become automated, fast, and transparent.

Why is this important? The state is creating conditions to increase the well-being of the population through stock market instruments. This is your chance to create a source of passive income by investing in the country's largest enterprises.